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A Thuismitheoiri:

Ceartuchan

T4 brén orainn ach bhi meancdg ar an ndéta a cuireadh amach ar an Luan. Ni bheidh an scoil druidte
ar an 16" Mean Fémhair. Beidh an scoil oscailte mar is gnach ar an data seo. Féach dialann iomldn
ar lionlaithredn na scoile do na laethanta druidte, i gcomhair le Liosta Saor i gCuid na dTuismitheaoiri.

Club Bricfeasta

T4 an Club Bricfeasta oscailte don bhliain agus t4 sé ar fail do na daltai uilig 6 Rang 1 — 7 (6n 16"
Medn FOmhair do dhaltai Rang 1). Is idir 8.10am agus 8.30am gach maidin an fhuinneog
bhricfeasta, a chuimsionn arbhar agus tésta. Lion an liarlég thios isteach dd mba mhaith leat go
rachadh do phaiste chuig an Chlub Bricfeasta, ag léirit cén laethanta. Is gniomhaiocht na Scoile Sinte
é an Club Bricfeasta agus ta sé saor in aisce.

Earrai Caillte

T4 cuid mhor geansaithe agus cdtai againn in Halla na Scoile. Mas amhlaidh gur fhag do phaiste
geansai no céta ar scoil roimhe seo, buail isteach go Halla na Scoile chun iad a thégail faoin Aoine, 6
Medn Fémbhair, is i ndiaidh an data sin a rachaidh siad chuig siopa carthanachta.

Correction

Apologies, but there was a mistake on the note issued on Monday. The school will not be closed on
16" September for staff training. The school will be open as normal. Please see the diary on the
school website for details of closures, as well as the Holiday List in the parents’ section.

Breakfast Club

The Breakfast Club has opened for the year and is available to all pupils from P1 — P7 (from 16%
September for the pupils in P1). The breakfast window is between 8.10am and 8.30am each
morning, comprising cereal and toast. Please fill in the reply slip below if you would like your child
to come to the Breakfast Club, indicating which days. The Breakfast Club is an Extended School
Activity and is therefore free of charge.

Lost Property
We have a huge amount of jumpers and coats that the children have left behind in the school hall. If

your child have left a jumper or coat in the school in the past, please call into school hall and collect
them on or before this Friday, 6" September, after which date they will be taken to a charity shop.

Le meas,
Conor

| would like my child (NAME) to go to Breakfast Club on the following days.

Mondayl:l Tuesdayl:l Wednesdayl:l Thursday I:I Fridayl:l

Parent’s Signature Date
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